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Készült: Kisköre Városi Önkormányzat Képviselő-testületének 2019. november 12-i soros
üléséről a Kiskörei Polgármesteri Hivatal tanácskozó termében.

Jelen vannak: Magyar Csilla polgármester
Csombok Gyuláné
Fejes Lőrinc
Hajdú Zsolt
Holló Gyula
Kolozsvári Katalin
Németh Mihályi~é képviselők

Meghívottak:
Tóth János Zoltán jegyző
Dr. Molnár Péter aljegyző
Oláh Jánosné HVB elnöke
Antal-Bakó Beáta Humán Bizottság külsős tagja
Takács Attila Pénzügyi és Jogi Bizottság külsős tagja
Pócs János Közbeszerzési Bizottság külsős tagja
Síposné Kohári Edit Kiskörei OV-LAK Ovoda intézményvezető
Pálfi Csabáné Kisköre Roma Nemzetiségi Onkormányzat elnöke

Megjelentek:
Tóth János Zoltán jegyző
Oláh Jánosné HVB elnöke
Antal-Bakó Beáta Humán Bizottság külsős tagja
Takács Attila Pénzügyi és Jogi Bizottság külsős tagja
Pócs János Közbeszerzési Bizottság külsős tagja
Pálfi Csabáné Kisköre Roma Nemzetiségi Onkormányzat elnöke
Varga Gizella helyi lakos
Vizkeleti Zsolt helyi lakos

A jelenléti ív a jegyzőkönyv „A” niellékletét képezi.

Jegvzőkönyvvezető: Pócs Jánosné igazgatási ügyintéző

Az ülés 14:00 órakor kezdődött.

Magyar Csilla polgármester köszöntötte a képviselő-testületi ülésen megjelent tagokat,
meghívottakat, megjelenteket. Megállapította, bogy az ülésen 7 képviselő van jelen, a
képviselő-testület határozatképes, az ülést megnyitotta és javaslatot tett a meghívóban közölt
napirendi pontok elfogadására, mely a következő:

1. Tájékoztató az előző ülés óta történt fontosabb eseményekről, jelentés a lejárt határidejű
határozatokról.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

150



2. Külsős bizottsági tagok eskütétele.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

3. Kisköre Városi Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatáról Szóló
11/201 7.(VIII. 31.) önkormányzati rendelet módosítása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

4. A szociális célú tüzelőanyag juttatásról szóló önkormányzati rendelet megtárgyalása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

5. Magyar Csilla polgármester 2014-2019. közötti időszak szabadság megváltás
megtárgyalása.
Előadó: Tóth János Zoltán jegyző

6. Éven belüli hitel felvétel megtárgyalása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

7. Egyebek

Németh Mihályné képviselő a napirendi pontokkal kapcsolatban az alábbiakat javasolta: A
3.,4.,5. napirendi pontokat a Pénzügyi és Jogi Bizottság előzetesen tárgyalja meg.

Magyar Csilla polgármester a következők szerint válaszolt: A Szervezeti és Működési
Szabályzatnak a módosítása, annak elfogadása még nem történt meg, bizottsági tagok
nincsenek bevezetve, az ügyrendi feladataik nincsenek meghatározva, így előzetes kontrollja
még nem esedékes. De a testületi ülésen ezeket meg lehet vitatni, mindenkinek azonos
szavazati aránya van. Ez esetben a legnagyobb grémium a testület.

A képviselők részéről több javaslat nem volt, Magyar Csilla polgármester kérdésként tette
fel: Ki az, aki elfogadja a napirendi pontokat? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 7 igen szavazattal elfogadta az általa javasolt napirendi pontokat, melyről
az alábbi határozat született:

124/2019.(XI. 12.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 7 igen szavazattal elfogadta Magyar Csilla
polgármester által javasolt napirendi pontokat, mely a következő:

1. Tájékoztató az előző ülés óta történt fontosabb eseményekről, jelentés a lejárt határidejű
határozatokról.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

2. Külsős bizottsági tagok eskütétele.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

3. Kisköre Városi Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló
I l/20l7.(VIII. 31.) önkormányzati rendelet módosítása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

4. A szociális célú tüzelőanyag juttatásról szóló önkormányzati rendelet megtárgyalása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester
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5. Magyar Csilla polgármester 2014-2019. közötti időszak szabadság megváltás
megtárgyalása.
Előadó: Tóth János Zoltán jegyző

6. Éven belüli hitel felvétel megtárgyalása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

7. Egyebek

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: azonnal.

A meg!; ívó a jegyzőkönyv „B” inellékletét képezi.

1. napirend
(Tájékoztató ajegyzőkönyvhöz „C” niellékletként csatolva.)

Magyar Csilla polgármester az alábbiakat mondta el: Az ülést megelőzően a képviselők
megkapták a lejárt határidejű határozatokról szóló jelentést. Kérdése, hogy a két ülés közötti
fontosabb eseményekről, a végzett munkáról szóló tájékoztatóhoz van-e valakinek kérdése.

Németh Mihályné képviselő kérdésként tette fel:
- Az egyedi közmunkaprogrammal kapcsolatos egyeztetés
- Tiszanánán a paktum pályázat
mit jelent?

Magyar Csilla polgármester válasza:
- A Belügyminisztériumnál lehetőség van egyedi közmunkaprogram igénylésére. Ez nem

kapcsolódik a start és hagyományos közmunkaprogramhoz. Az egyedi
közmunkaprogramra az igényt november 15-ig szerették volna benyújtani, de valószínű,
hogy januárban kerül rá sor. Ez a strandon lévő úgynevezett Napsugár kempingnek a
kitakarítását jelentené egy közösségi pihenő tér és in&astrukturális fejlesztés
kialakításával.

- Megyei paktum pályázat keretében Tiszanánán került sor egy Workshop rendezésére nem
túl nagy érdeklődés mellett. A pályázat a Heves Megyei Onkonnányzat és a Heves
Megyei Kormányhivatal közös projektje. Tájékoztatást adtak a megjelentek, hogy melyek
a legújabb kkv szektort érintő pályázatok a Széchenyi 2020. keretében.

A képviselők részéről több kérdés nem hangzott, Magyar Csilla polgármester kérdésként
tette fel: Elfogadja-e a képviselő-testület az 1. napirendi pontot? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

125/201 09.(Xl. 12.) kénviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 7 igen szavazattal elfogadta a lejárt
határidejű határozatokról szóló jelentést a két ülés között végzett munkáról, tárgyalásokról
adott tájékoztatóval együtt.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.
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2. napirend

Oláb Jánosné a Helyi Választási Bizottság elnöke köszöntötte a képviselő-testületi ülésen
megjelenteket, s ezután felkérte a bizottságok külsős tagjait az eskü letételére. Az eskütétel
után átadta az esküokmányokat, gratulált az esküt ten külsős bizottsági tagoknak, és
lelkiismeretes, kitartó munkát kívánt.

3. napirend

Magyar Csilla polgármester az SZMSZ módosítására az alábbiakat mondta el: A benyújtott
tervezetben láthatják a képviselők, hogy a demokratizmus szabályait érvényesítették a
rendeletben. Az önkormányzati rendeletek elsőként vagy a Humán Bizottság, vagy a Pénzügyi
és Jogi Bizottság elé kerülnek. Ahogy azt az alakuló ülésen elmondta, az a sajátos helyzet
van, hogy nagyon sok humán tartalmú rendeletnek pénzügyi kihatásai vannak. Igy a két
bizottságnak a feladat- és jogkörét úgy határozták meg, hogy minden olyan előkészítő
munkát, amely a rendeletek megalkotásához szükséges, ők végezzék el. Azért is fontosnak
tartották, hogy érezzék a képviselők annak a súlyát és felelősségét, amelyet a testületi ülést
megelőző előkészítő munka jelent.
A Humán Bizottság elnökét megnyugtatta, hogy a szociális tüzelőanyag juttatáshoz
kapcsolódó kérehneket nem a Humán Bizottságnak kell bekérni, és előkészíteni, hanem a
Hatósági és Szociális Irodának, ezen kívül a Pénzügyi Iroda is segítséget nyújt és
együttműködik ebben jegyző úr és aljegyző úr is. O maga is részt vesz az üléseken.

Németh Mihályné képviselő az alábbi véleményt fogalmazta meg: A Bizottság tagjainak a
száma 3 főre redukálódott, melyet ő kevesell, ezért ragaszkodnak az 5 tő bizottsághoz.

Magyar Csilla polgármester válasza: Az előző, alakuló testületi ülésen már döntés született
a bizottságok összetételéről. Ezen kívül a döntés előkészítő feladat egy hatékony és kis
létszámú bizottságot igényel. Miért? Mert több ülés lesz, mint eddig volt, így több embert
mozgatni sokkal nehezebb. Igy a képviselőknek a döntési előkészítési fázisban sokkal
nagyobb mozgástér adatik. Amit az első találkozás során megbeszéltek, ahhoz tartja magát.
Azt szeretné, ha minden egyes döntés előkészítő fázisban részt vennének, viszont ehhez
hozzátartozik ugyan annak a felelősségvállalása is.

Németh Mihályné képviselő: Rendben van, de abból indul ki, hogy több szem, többet lát, a
problémákat más szemszögből is megközelítve, ezért ragaszkodnak az 5 fős bizottsághoz.

Magyar Csilla polgármester: A bizottságok létszáma az alakuló testületi ülésen eldőlt.

Németh Mihályné képviselő: Nem tudott róla, hogy 3 tőről volt szó.

Magyar Csilla polgármester: A megbeszélésen három nevet terjesztettek elő. Mindenhol
három név szerepelt, ő két nevet cserélt ki. Amennyiben nem volt egyértelmű, erről előtte
kellett volna szólni. A külsős bizottsági tagoknál történt változás.

Kolozsvári Katalin képviselő megerősítette: Három nevet adtak le, két képviselőét és egy
külsős tagét. A külsős tagoknál lett két csere.

Magyar Csilla polgármester folytatta: A Bizottságoknál lényeg, hogy több választott
képviselő legyen, mint külsős tag, és páratlan létszámmal kell működni. Nem határozatképes
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a Bizottság, hogyha a két választott képviselő nincs jelen. Többségben kell lenni a választott
tagoknak, a külsős bizottsági tagokhoz képest. Hangsúlyozta annak tényét, bogy azt követte,
amelyet javasoltak.

Németh Mihályné képviselő megjegyezte, hogy a Közbeszerzési Bizottságnak az öt év alatt
nem volt beszámolója.

Fejes Lőrinc képviselő, Közbeszerzési Bizottság elnöke válasza: Nem öt éve működik a
Közbeszerzési Bizottság.

Tóth János Zoltán jegyző megjegyezte: A Polgánnesteri Hivatal beszámolójában szerepelt a
Közbeszerzési Bizottság munkája.

Kolozsvári Katalin képviselő kérdése: Az SZMSZ módosításba a képviselői tiszteletdíjakat
nem kell szerepeltetni?

Magyar Csilla polgármester válaszként elmondta: A képviselői díjakat külön rendelet
szabályozza. Amennyiben módosítani szeretnék a tiszteletdíjakra vonatkozó rendeletet, akkor
a következő testületi ülésre a Pénzügyi és Jogi Bizottság ezt a rendeletet felülvizsgálhatja és
beterjesztheti.
A polgármester elmondta, hogy az SZMSZ 2. számú mellékletében megtalálhatók a
képviselők lakcíme, telefonszáma. Nyitott kérdés maradt a fogadó óra. Előzőekben meg volt
határozva a képviselői fogadó óra, de nem működött, mivel nem volt rá nagy igény, Így
telefonon egyeztetett időpont alapján történt az ügyfélfogadás.
A polgármesteri fogadóóra marad hétfő délután 13:00 — 16:00 óráig, a jegyzői fogadóóra
pedig kedd délelőtt 8:00 — 12:00 óra között lesz a továbbiakban is.

Kolozsvári Katalin képviselő: A lakosság részéről a visszajelzés, hogy 16:00 óráig
dolgoznak.

Magyar Csilla polgármester: Az önkormányzatnál hétfőn és csütörtökön hosszabbított
munkarend van, hétfőn 17:00 óráig, csütörtökön 16:30 óráig.

Kolozsvári Katalin képviselő: A lakossággal történt beszélgetés során inkább a 15:00 és
17:00 óra közötti időpontot tartanánk reálisnak. Mivel munkahellyel rendelkeznek a
képviselők is, a telefonon történő egyeztetés így nem biztos, hogy célszerű, ezért inkább a
fogadóóra meghatározásával kellene megpróbálni.

Magyar Csilla polgármester az elhangzottak alapján kérte, bogy Pócs Jánosné felé jelezzék
a képviselők a fogadóóra meghatározását, s az SZMSZ módosítása annak megfelelően
történik meg.

Fejes Lőrinc képviselő miután köszöntötte a megjelenteket a következőket mondta cl az
SZMSZ módosítással kapcsolatban: Atnézve a rendeletet tervezetet és változtatásra tett
javaslatokat, véleménye szerint tükrözi azt az elképzelést, hogy a bizottságoknak
megnövekszik a felelőssége és a jogköre és eimek megfelelően került előterjesztésre az
SZMSZ módosítása,
A fogadó óra: A mai világban mindenki elérhető telefonon, e-mailon. Mivel a képviselői
telefonszámok nyilvánosak, egyetért azzal, hogy egy telefonos megkeresés kapcsán szükség
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van arra, hogy tudjanak beszélni a választópolgárokkal, és munkaidő után legyen egy olyan
helyiség, ahol meg lehet beszélni az ügyes-bajos dolgokat.

A képviselők részéről több kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester
kérdésként tette fel: Elfogadja-e a képviselő-testület a Szervezeti és Működési Szabályzatot az
előterjesztésben megfogalmazottak szerint, a fogadó órára vonatkozó meghatározással együtt?
Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, bogy
a képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő rendeletet alkotta:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testületének 11/2019.(XI. 12.) önkormányzati
rendelete:
Kisköre Város Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 11/20171V111.31.)
önkormányzati rendelete módosításáról.
(Írásos tendelet a jegyzőkönyvhöz „D” mellékletként csatolva.)

4. napirend

Magyar Csilla polgármester a napirendre vonatkozóan elmondta: Az önkormányzat
szociális tüzelőanyag juttatáshoz 5.185.410,-Ft támogatásban részesült, a mennyisége pedig
1361 q. A miniszteri rendelet meghatározza, hogy csak a megvásárláshoz járulnak hozzá, a
szállítási költségnek az önkonnányzat a teherviselője. Ezen kívül meghatározzák a
jogosultsági kört. A kérelmekben a döntés az előző évekhez hasonlóan a Humán Bizottság
feladat és hatásköre.

Kolozsvári Katalin képviselő kérdése: A rendelet kihat arra, hogy 5 éve állandó lakos
legyen?

Magyar Csilla polgármester igennel válaszolt. Elmondta, hogy a települési támogatásról
szóló önkormányzati rendelet az alapja ennek a rendeletnek. A juttatás ingatlanra szól, nem
háztartásra, és ezt nagyon fontos külön választani. Egy lakcímen többen laknak, egy család
kaphatja meg.

Kolozsvári Katalin képviselő kérdezte, hogy az év időtartamán lehetne-e módosítani, hogy
kevesebb legyen?

Magyar Csilla polgármester válasza: Lehetséges a módosítás, de nem most, mivel először a
települési támogatásról szóló önkormányzati rendeletet kell felülvizsgálni és ezután
következhet a változtatás.

Csombok Gyuláné képviselő a rendeletből idézett: „A forrás felhasználását követően
benyújtott kérelmeket cl kell utasítani, függetlenül attól, hogy a 3.*-ban és 5 ~-ban is
meghatározott határidőre érkeztek.”
A képviselő kérdése: Ezen mit kell érteni?, hogy elfogyott a tüzelőanyag?

Tóth János Zoltán jegyző válasza: A tavalyi évben póttámogatást kapott az önkormányzat,
ezért kellett beletenni ezt a rendelkezést. Hivatkozva arra, hogyha a forrás kimerül, akkor még
egyszer tud pályázni az önkormányzat, de ez egy lehetőség, nem biztos, hogy plusz
támogatást fog kapni.
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Németh Mihályné képviselő kérdése: Az erdőbirtokossági tagok sem jogosultak a
támogatásra?

Tóth János Zoltán jegyző válasza: Ezt a Belügyminisztérium határozta meg, és kötelező
rendelkezésként a rendeletben benne kell, hogy legyen. Aki erdővel rendelkezik, nem kaphat
támogatást.

A képviselők részéről több kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester
kérdése: Elfogadja-e a képviselő-testület a rendeletet? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő igennel szavazott, Magyar CsiHa polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 7 igen szavazat mellett megalkotta következő rendeletét:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testületének 12/2019.(XI. 12.) önkormányzati
rendelete:
A szociális célú tüzelőanyag juttatásról
(A rendelet ajegyzőkönyvhöz „E” mellékletként csatolva.)

5. napirend

Tóth János Zoltán jegyző a napirenddel kapcsolatban a következő előterjesztést tette: A
polgármester szabadság megváltásáról kötelezően dönteni kell az önkormányzatnak. Bírói
gyakorlat szerint a polgármester szabadság megváltását kötelező kifizetni, ha mandátuma
megszűnik. 2019. október 13-án minden polgármesternek megszűnt a mandátuma, Így a
szabadság megváltása részükre kötelező. A törvény három éves elévülési időt határoz meg.
Az utolsó három évben ki nem vett szabadságot lehet csak megváltani. A jogalkotó arra
gondolt, hogy a polgármesterek folyamatosan hétvégén is dolgoztak, Így a szabadságot nem
tudták kivenni, és a Kttv-ben kötelező elemként határozták meg a szabadság megváltást a
lejárt mandátumú polgármesternek.
Az előterjesztésben rögzített ‘74 nap nem tartalmazza azokat a hétvégéket, amelyeket
polgármester asszony szabadidejéből áldozott, de ezt nem lehet figyelembe venni.

Németh Mihályné képviselő kérdése: Milyen összegről van szó?

Tóth János Zoltán jegyző válasza: Az illetményhez van igazítva.

Németh Mihályné képviselő megjegyezte: To~~rvény írja elő.

Kolozsvári Katalin képviselő véleménye, hogy minden évben meg kellene váltani, annak
érdekében, hogy a költségvetést kevésbé terhelje.

Tóth János Zoltán jegyző válasza: A polgármester szabadság megváltása jogviszonya
megszűnésével lehetséges, amely mandátumának lejártával történik.

A képviselők részéről a témához több kérdés, észrevétel nem volt. mielőbb szavazásra került
sor Magyar Csilla polgármester érintettséget jelentett be.
A képviselők részéről az érintettséggel kapcsolatban észrevétel nem volt, Magyar Csilla
polgármester kérdésként tette fel: Elfogadja-e a képviselő-testület a szavazástól való
mentességét? Kézfelnyújtással jelezze.
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A jelenlévő 7 képviselőből 6 képviselő igennel szavazott. Magyar CsiHa polgármester
megállapította, hogy a képviselő-testület 6 igen szavazattal elfogadta szavazástól való
mentességét, melyről a határozat a következő:

126/2019.(XI. 12.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazattal elfogadta Magyar Csilla
polgármester szavazástól való mentességét a polgármester szabadság megváltás ügyében.

Felelős: Tóth János Zoltán jegyző
Határidő: azonnal.

Ezek után a szabadság megváltásra vonatkozóan a következő kérdést intézte a testület felé: Ki
az, aki a szabadság megváltást támogatja? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 7 képviselőből 6 igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította,
hogy a képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbiak szerint döntött:

127/2019.(XI. 12.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazattal támogatta Magyar Csilla
polgármester 2019. október 13. napján fennálló, ki nem adott 74 nap szabadságának
megváltását. A szabadságmegváltás alapja, Magyar Csilla polgármester, foglalkoztatási
jogviszony megszűnésekor (2019. október 13-án) hatályos illetménye, 548.443 Ft’
A képviselő-testület megbízza a jegyzőt, hogy gondoskodjon a szabadság-megváltás
összegének számfejtéséről, és a polgármester lakossági folyószámlájára történő folyósításáról.

Felelős: Tóth János jegyző
Határidő: 8 napon belül

6. napirend

Magyar CsiHa polgármester a napirendre vonatkozóan a következőket terjesztette a
képviselő-testület elé: Az éven belüli folyószámla hitel az önkormányzatok esetében olyan
hitelkonstrukció, amely év elején kerül felvételre és év végéig vissza kell fizetni. Minden
évben visszafizetésre kerül a felvett hitelállomány, nem működési hiányosságból fakad,
hanem abból, hogy jelen pillanatban körülbelül pályázatokból és eddig el nem számolt
költségekből adódóan 20 millió forint kintlévősége van az önkormányzatnak. Nem biztos,
hogy a pályázati kifizetések jövő év elejére megérkeznek, éppen ezért minden évben egy
olyan hitelkeret biztosítására kerül sor, amelyből a nem várt költségek finanszírozhatók. A
legnagyobb pályázatok 100 %-ban előre finanszírozottak, melyek nincsenek az önkormányzat
számláján azt a Magyar Allamkincstár kezeli. Viszont a vidékfejlesztési pályázatoknál a
támogatás 50 %-át adják meg előre, de az egész költséget ki kell fizetni, annak érdekében,
hogy a pályázatot be lehessen fejezni, de példaként lehet említeni a Magyar Falu program
keretében benyújtott pályázatokat is, amihez az előkészítés költségeit a költségvetés nem
tartalmazta, ezért van szükség az éven belüli hitel meglétére.
Polgármester hangsúlyozta: 2014 — 2019. között 100 millió forinttal csökkent az állami
támogatás. Ennek ellenére az önkormányzat az éven belüli hitelt időben visszafizette. Az
állami támogatás csökkenése mellett nem kellett elbocsátásokat alkalmazni, sőt az óvodában
plusz emberek kerültek felvételre. A gazdálkodás rendben van, csak nem minden előre
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finanszírozott pályázati pénz érkezik meg december 31-ig. Meg kell említeni azt is, hogy
ebben az évben REKI támogatást az önkormányzat nem kapott, de a költségvetésben vállalt
feladatokat tudja teljesíteni. Ez a kölcsön egy támasz az önkormányzat számára, hiszen Így az
adott feladatra gyorsan tud reagálni.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester szavazásra
bocsátotta az éven belüli hitel felvételt. Kérdése: Elfogadja-e a képviselő-testület, hogy 2020.
évre a 60 millió forint éven belüli hitelkonstrukciót a továbbiakban is fenntartja?
Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület a következők szerint határozott:

128/2019.(XI. 12.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 7 igen szavazattal hozzájárul a
Takarékbanktól 60 millió forint egy éven belüli hitel felvételéhez.

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a hitel felvétel előkészítésére, a szerződés
aláírására.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

7. Egyebek

E napirendi pont keretében a Helyi Esélyegyenlőségi Program felülvizsgálatát tárgyalta a
képviselő-testület Magyar Csilla polgármester előterjesztésében. A polgármester a
következőket mondta el: A Helyi Esélyegyenlőségi Programot meghatározott időben felül kell
vizsgálni. Ez a felülvizsgálat 2019. júniusban megtörtént. Erre meghívást kaptak az érintett
szervezetek. Apolgármester kérte Pálfi Csabánét, hogy a jövőben jobban képviselje a Roma
Nemzetiségi Onkoniiányzatot, mint ahogy azt elődje tette. Az egyeztetésen a Humán
Bizottság részéről Pócs János, a szociális ágazatban dolgozók és a védőnők képviseltették
magukat. A 2018. előtti időszakokhoz képest szeretné, ha a Családsegítő Központ sokkal
többet tevékenykedne főleg a jelzőrendszer működtetésével kapcsolatban, de az
egészségügyben dolgozók is a jelzőrendszer tagjai. Ugy gondolja, hogy a gyermekvédelem
érdekében minden jelzőrendszeri tagnak kötelessége vállalni a felelősséget, és probléma
esetén a jelzést megtenni.

Németh Mihályné képviselő véleménye, hogy nemcsak a gyerekekre, hanem az idősekre is
vonatkozik.

Magyar Csilla polgármester helyeselte a képviselői véleményt. A jelzésre az
önkonnányzatnak nincs hatásköre, mivel 2013 január I -től törvény módosításból adódóan a
jegyzőktől elvették az I. fokú gyámügyi feladatokat, melyet a Gyámhivatal lát el. A
képviselő-testület döntése értelmében az idősekre vonatkozóan a Hevesi Családsegítő
Központ foglalkozik.
A Helyi Esélyegyenlőségi Programmal kapcsolatos ülés jövő év elején várható.

Kolozsvári Katalin képviselő az idősek esetében a riasztó rendszer használatára vonatkozóan
tett említést.
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Magyar Csifla polgármester válaszként elmondta: A következő ülésen Szó lesz róla. A TOP-
os pályázatok keretében lehetőség nyílik a jelzőrendszeres segítségnyújtásra, ha nem is
ingyenesen, de támogatva a települési támogatási forrásból bárki részére elérhető legyen.

A képviselők részéről több kérdés, észrevétel nem volt, Magyar CsiHa polgármester
kérdésként tette fel: Elfogadja-e a képviselő-testület a Helyi Esélyegyenlőségi Programot?
Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy a
képviselő-testület 7 igen szavazattal a következők szerint határozott:

129/201 9.(XI. 12.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 7 igen szavazattal elfogadta a felülvizsgált,
egységes szerkezetbe foglalt Helyi Esélyegyenlőségi Programot.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

(Helyi Esélyegyenlőségi Program a jegyzőkönyvhöz „F” in ellékletként csatolva.)

A következőkben Hajdu Zsolt képviselő az alábbi bejelentéssel élt: Törvényi
kötelezettségének eleget téve lemond Kisköre Város Fejlesztéséért Közalapítvány Kuratórium
elnöki tisztségéről, mivel összeférhetetlen a képviselői mandátumával. Erről a tisztségéről a
tegnapi nap folyamán a Kuratórium előtt lemondott, melyet elfogadtak. A Kuratórium Takács
Attilát javasolta az elnöki tisztségre.

Magyar CsiHa polgármester hozzátette: Az alapítónak van kötelezettsége döntést hozni a
tisztségre vonatkozóan, a Kuratórium csak javaslatot tesz. Amennyiben a képviselő-testület
mást gondol, tegye meg a javaslatát.

A képviselők részéről kérdés, más javaslat nem volt. Mielőtt szavazásra került sor, Hajdu
Zsolt képviselő érintettséget jelentett be, kérte szavazástól való mentességét.

Magyar Csilla polgármester kérdezte, hogy elfogadja-e a képviselő-testület Hajdu Zsolt
képviselő szavazástól való mentességét? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő 6 igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 6 igen szavazattal a következőképpen határozott:

130/2019SX1. 12.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazattal elfogadta Hajdu Zsolt
képviselő szavazástól való mentességét Kisköre Város Fejlesztéséért Közalapítvány
Kuratórium elnöki tisztségről történt lemondása tárgyában.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: azonnal.
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Ezt követően Magyar Csifla polgármester az alábbi kérdést tette fel: Elfogadja-e a
képviselő-testület Hajdu Zsolt Kuratórium elnöki tisztségrői való lemondását?
Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő 6 igennel szavazott, Magyar CsiHa polgármester megállapította,
hogy a képviselő-testület 6 igen szavazattal meghozta következő határozatát:

131/2019.(XI. 12.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazattal elfogadta Hajdu Zsolt
Kisköre Város Fejlesztéséért Közalapítvány Kuratórium elnöki tisztségről történő lemondását
2019. november 12-ével.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

Ezek után Magyar Csilla polgármester Takács Attila Kuratórium elnöknek történő
megválasztására tett javaslatot.

A képviselők részéről más javaslat, ellenvélemény nem volt, Magyar Csilla polgármester
kérdése: Támogatja-e a képviselő-testület Takács Attila Kuratórium elnöki tisztségét?
Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 7 igemiel az alábbiakban döntött:

132/2019.(XI. 12.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 7 igen szavazattal támogatta Takács Attila
(szül: Eger, 1975. 06. 06., anyja neve: Berényi Mária) Kisköre, Erzsébet u. 26. szám alatti
lakos Kisköre Város Fejlesztéséért Közalapítvány Kuratórium elnöknek megválasztását 2019.
november 1 2-től.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

Hajdu Zsolt képviselő ismét bejelentéssel élt, mely szerint: Törvényi kötelezettségének
eleget téve lemond a Kiskörei-Tó Tenrtálhasznosító Kit ügyvezetői tisztségéről.
Hajdu Zsolt képviselő elmondta: Ez szó szerint egy nehéz sorsú Kit. Reméli, hogy a
képviselő-testület talál valakit az ügyvezetői tisztségre.

Németh Mihályné képviselő kérdése: Van értelme megtartani?

Magyar Csilla polgármester válasza: Nem lehet mozgatni, mert 2010. előtt úgy
felértékeltették a semmire, hogy olyan vagyon van mögötte, ha azt mozgatja az
önkormányzat, abban a pillanatban több 10 millió forint társasági adó kötelezettség
keletkezik. A polgármester elmondta: Hajdu Zsolt öt évig ingyen végezte a Kit-ben lévő
munkát.
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Hajdu Zsolt képviselő: Nagyon sokat dolgozott vele, és eljutott odáig, bogy másoknak nem
tartozik a Kit. Azt tudni kell, hogy óriási mértékben felértékelt fMdterületről van szó, ami
azon a területen nem azt az összeget éri. Ennek a földterületnek nines amortizációja, ez által,
ha a képviselő-testület csökkenteni kívánja a földterület felbecsült értékét, akkor a csökkentett
összeg társasági adó vonzata több 10 millió forint. Megszüntetni a Kit-t nem lehet, mert a
szétválás során egy olyan eszköz átvételt tett meg, amely a megszűnéskor lép hatályba, s ez
szintén több 10 millió forint. Konkrétan a Kit-vel nem lehet mit kezdeni. Nagyon sokat
gondolkodtak, hogy mit lehetne tenni, de egy nagyon rossz konstrukcióban összehozott Kit.

Magyar Csilla polgármester: Valami célt szolgálta, de nem lehet tudni, hogy mi volt a cél.
Ezen kívül osztatlan közös tulajdon Richard Merrikinnel, amelyet 2010. szeptemberében
jegyeztek be a Földhivatalnál. Amennyiben van rá valakinek ötlete, hogy hogyan lehet úgy
változtatni, hogy az önkormányzatnak ne legyen ráfizetése, azt meghallgatják. Eddig is
ráfizetés volt, és ezután is az lesz addig, míg a terület nem lesz 100 %-ban a Kisköre-Tó Kft-é.
Nem tudja, hogy mit képzeltek, amikor erről döntöttek, és utána ott hagyták a 70 millió
forintos adóssággal. A nagyotmondás és a hazugságok miatt kell cipelni egy értéktelen
magasba felértékelt dolgot és nincs belőle menekvés.

Hajdu Zsolt képviselő: Az a legnagyobb probléma, hogy nincs olyan megoldás, ami ráfizetés
nélkül hozná ki az önkormányzatot belőle. Nagyon sokat rá kellett fizetni, eddig 50 millió
költsége volt a Kit-nek.

Kolozsvári Katalin képviselő megjegyezte: Ahhoz, hogy az adószámot is visszakapja,
rendbe kellett tenni ezeket a dolgokat.

Hajdu Zsolt képviselő: Az adószám rendbe lett téve, a NAV-tól visszaérkezett az igazolás, a
Cégbiróságra kell még várni. A beszámolók hiánya okozta a Kit. adószámának a törlését.
Ehhez el kell azt mondani, hogy a beszámolók hiánya abból adódott, hogy meg kellett találni
a módját a 41 millió forint adósságnak a könyvelésére, amikor a tartozás 60-70 millió forint
közötti összeget tett ki. Hosszadalmas tárgyalások után a Regionális Fejlesztési, Finanszírozó
Zrt-nek köszönhetően a kamatot elengedték és csak a tőke összegét kellett kifizetni. Ezek után
egyszerűbb volt a beszámoló készítése is. Sok-sok évbe került, mire sikerült így kiküszöbölni
a dolgokat. A problémák megoldása után azt hitték, hogy már rendben van minden, amikor a
Tisza-tavi IBSZ Kit. bejelentkezett 800 ezer forint igénnyel.

Magyar Csilla polgármester: 2010. augusztusában vállalta a képviselő-testület a kút
újrafúrásának a költségeit.

Hajdu Zsolt képviselő: Az alapítói döntésben kedvezményezett eszköz átvétel történt több 10
millió forint értékben, de eszközt nem látni. Nem túlzás azt mondani, hogy közel 100 millió
forint tartozást sikerült lecsökkenteni 40 millió forintra. A Kit-nek tartozása nincs egy szerv
felé sem, csak a tulajdonosnak, és vegetál.
Kolozsvári Katalin képviselő kérdése: A Kit. létrehozása milyen célt szolgált volna? A
melegvizes strandnak a megépítését?

Magyar Csilla polgármester válasza: Nagyon hosszú és bonyolult dolog, fölösleges 2010.
előtti időszakra visszamenni, indulatokat nem szabad vele gerjeszteni. Lényeg: A 2009-ben
benyújtott pályázat akkor bukott volt. 700 millió forint támogatáshoz 700 millió forint önrészt
kellett volna hozzátenni a képviselő-testületnek. 2010-ben a pályázat megnyerését
híresztelték, miközben megérkezett a hivatalos értesítés, melyben közölték, hogy a pályázat
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nem felelt meg a követelményeknek. Ezek után már azon kellett volna erősködni, hogy a 700
millió forint önrészt tudja biztosítani az önkormányzat ás megvalósul a rehabilitációs kórház,
hanem már akkor ezt a fúziót meg kellett volna szüntetni.
Mai napig nem érthető az irreálisan magas felértékelés, és könyvelés.

Hajdu Zsolt képviselő: Tőke leszállitást lehet végezni, de attól kezdve társasági adó
kötelesség áll fenn. Felszámolás esetén ismét több 10 millió forintos költséget jelent.

Magyar Csilla polgármester: Köszönet jár Hajdu Zsoltnak, mert a lehető legjobban sikerült
megoldani, és a legkevesebbet sérült az önkormányzat. Arról nem is beszélve, hogy tette ezt
ingyen .

A polgármester hangsúlyozta annak tényét, az általuk benyújtott pályázatok jogtiszta
helyzetűek voltak. A termál pályázatra ezt nem lehet elmondani, mert nem volt rendezett
tulajdonviszony, és a szétválással felvállalt adósság.

Holló Gyula alpolgármester kérdése, hogy a KIt, tevékenységi körébe mi van bejegyezve?

Hajdu Zsolt képviselő válaszként elmondta: Projektek előkészítése, de tevékenységi kört
bárn~ikor lehet emelni. Nehéz befektetőt találni, mert nem biztos, hogy Kiskörére fog
gondolni.

A képviselők részéről több kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester
szavazásra bocsátotta Hajdu Zsolt képviselő ügyvezetői tisztségről történő lemondását.
Mielőtt a képviselő-testület szavazott volna Hajdu Zsolt képviselő érintettséget jelentett be,
kérte a szavazástól való mentességét.

A képviselők részéről ellenvélemény nem volt, Magyar Csilla polgármester kérdésként tette
fel: Elfogadja-e a képviselő-testület Hajdu Zsolt képviselő szavazástól való mentességét?
Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő közül 6 igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester
megállapította, hogy a képviselő-testület 6 igen szavazattal elfogadta Hajdu Zsolt képviselő
szavazástól való mentességét, melyről a következő határozat született:

133/2019.(XI. 12.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazattal elfogadta Hajdu Zsolt
képviselő szavazástól való mentességét a Kiskörei-Tó Kft. ügyvezetői tisztségről való
lemondás tárgyában.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: azonnal.
Az ügyvezetői tisztség lemondásával kapcsolatban Magyar Csilla polgármester kérdése:
Elfogadja-e a képviselő-testület Hajdu Zsolt képviselőnek a Kiskörei-Tó Kft. ügyvezetői
tisztségéről történő lemondását? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő 6 igennel szavazott, Magyar Csifla polgármester megállapította,
hogy a képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbiakban döntött:
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134/2019SX1. 12.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazattal elfogadta Hajdu Zsolt
képviselő Kiskörei-Tó Termálhasznosító és Szolgáltató Kft. ügyvezető tisztségéről való
lemondását 2019. november 12-ével.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

Ezek után az ügyvezetői tisztségről tárgyalt a képviselő-testület. Magyar Csilla
polgármester elmondta: Az ügyvezető javadalmazását jelölje a testület a költségvetésen
belül.

Csombok Gyuláné képviselő: Van olyan valaki, aki elvállalja?

Magyar CsiHa polgármester: A mai naptól kezdve az önkormányzat kötelessége és
felelőssége.

Tóth János Zoltán jegyző: A Cégbíróság hagy türelmi időt, de ennek letelte után, ha nines
ügyvezető, elkezdi a felszámolást.

Hajdu Zsolt képviselő: A felszámolással elkezdődik az, amit az előzőekben is mondott. A
vagyon mozgatással több 10 millió forintot kell fizetni.

Holló Gyula alpolgármester az irreális felértékelés kifogásolás lehetőségére kérdezett rá.

Hajdu Zsolt képviselő válasza: Nem fogadják cl. Az önkormányzat a tulajdonos, ő indította
el a tőke emelést.

Holló Gyula alpolgármester a türelmi időt kérdezte.

Tóth János Zoltán jegyző: Amennyiben jól tudja, 90 nap.

Kolozsvári Katalin képviselő elmondta: A következő testületi ülésig is hiába gondolkodnak.
Az idő telik, és alpolgármester urat javasolta a tisztségre.

Magyar CsiHa polgármester: Nem lehet, hiszen összeférhetetlen, ugyan úgy, mint ahogy
Hajdu Zsolt.
Következő testületi ülésre mindenki tegyen javaslatot. Ez feladat, van rá 30 nap.

Hajdu Zsolt képviselő: A jövő év elején pedig újból elindul a beszámoló készítés, és nem
lenne jó, ha ismét probléma merülne fel.

Kolozsvári Katalin képviselő: Nagy kérdés, hogy felmerült személyek elvállalják-e ezt a
tisztséget?

Magyar Csilla polgármester: Hajdu Zsolt vagyonával felelt semmi tiszteletdíjért.

A képviselő-testület az elhangzottakat tudomásul vette.
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A továbbiakban Csombok Gyuláné képviselő az alábbi bejelentéssel élt: A Máltai Szeretet
Szolgálat Helyi Segítő Pontjának kialakításán dolgozik. A polgármester asszonnyal már
egyeztetett, és támogatta a kezdeményezését. Egy helyiségre lenne szükségük, ahová az
adományokat lerakják.

Magyar Csilla polgármester: Jelen pillanatban nem áll rendelkezésre ilyen helyiség.

Csoinbok Gyuláné képviselő: Az Arany János úti volt óvoda épületére gondolt.

Magyar CsiHa polgármester: Pályázatban szerepel bölcsőde kialakítása végett.
Decemberben, vagyjanuárban dönt a Heves Megyei Onkormányzat a pályázatról.

Csombok Gyuláné képviselő folytatta: A csoport megalakulása február-márciusra tehető,
addig a tiszanánai ponthoz tartoznak. Onnan fognak adományokat kapni, és remélhetőleg azt
valahová el tudják majd helyezni.

Holló Gyula alpolgármester felvetette a magánszeméllyel való megegyezést.

Csombok Gyuláné képviselő: Igazgató úrral már beszélt, és valószínű, hogy egy személyes
találkozásra is sor kerül. Nagyon örült annak, hogy a polgármester asszony is támogatja a
kezdeményezést.

Magyar Csilla polgármester: Tiszanánán 20 éve működik. Amennyiben lehetőség lesz rá
segíteni fognak, hiszen ez az önkormányzat érdeke is, és megköszönte Csombok Gyuláné
képviselőnek, hogy felvállalta ezt a munkát.

Ezek után Csombok Gyuláné képviselő Fejes Lőrinc képviselőhöz, mint a KÖTIVIZIG
Kiskörei Szakaszmémökség vezetőjéhez fordult kérdéssel: Van-e lehetőség arra, hogy az
uszadék fából kapjanak a rászoruló családok?

Fejes Lőrinc képviselő, Szakasznérnök válaszában elmondta: Az uszadékfa már cégen belül
kiosztásra került szintén rászorultsági alapon. De van egy projektjük, a Kisköre — Szolnok
közötti hullámtér. Ebből a tavalyi évben is kaptak az érintett önkormányzatok és az idei évben
is valószínű. Azt viszont tudni kell, hogy nem nagy mennyiség. A jobb parton Kiskörét érinti,
a bal parton pedig Tiszaburát és Abádszalókot. A projektből kikerülő fát az érintett
önkormányzatok kapják jobb és bal parton, több település tartozik bele. Az ügyben
hivatalosan megkeresi az igazgatóság vezetője polgármester asszonyt felajánlás céljából. A
szállítási költség az önkormányzatot terheli. A kitermelt fát beszállítják egy közbenső depóba,
mert sajnos már vittek el belőle, már rendőrségi feljelentésre is sor került.

Németh Mihályné képviselő kérdése: Lesz-e arra lehetőség a továbbiakban, hogy helyi
vállalkozók kapnának munkát ezeknél a pályázatoknál? Nagyon sokan eljárnak dolgozni
Budapestre, vagy az ország különböző helyeire. Kömlőn, az önkormányzaton belül kiskörei
vállalkozók kapnak munkát alvállalkozóként.

Fejes Lőrinc képviselő válasza: Minden olyan projekt, amely támogatási okirattal
rendelkezik, közbeszerzési eljáráson kerülnek kiválasztásra a kivitelezők, hiszen ezek
milliárdos projektek, kisebb esetben is több százmillió forintosak. Altalában mélyépítés,
vizépítés, ehhez kapcsolódik területi előkészítés.
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Németh Mihályné képviselő az önkormányzati pályázatokra gondolt.

Magyar Csilla polgármester: Ugyan úgy közbeszerzési eljárás vonatkozik rá.

Fejes Lőrinc képviselő: Indulhat, ha megfelel a pályázati kiírásnak. Amennyiben nem felel
meg, a nyertes kivitelezővel kell tárgyalnia, bogy esetleg alvállalkozóként bevonja-e.

A következőkben Holló Gyula alpolgármester e-mailon hozzá érkezett megkeresést
tolmácsolt a képviselő-testület felé:
Tisztelt Alpolgármester Ur!
Bárhol, bárki ellen vádaskodik, illene előtte pontos információt szereznie az ügyben
érintettektől. Tájékoztatásul a mellékleten kívül közlöm Onnel, bogy a 0539/3-a hrsz-ú
ingatlanomon álló, öntözőcsőből készült sorompót a megkérdezésem és engedélyem nélkül
eltúrták. Ezzel szabad bejárást biztosítva a tanyák felé. En ezt veszekedések árán
visszaállíttattam napokon belül. Piroska Péter volt a kivitelező, Igy a kapu zárása megoldható
lett volna, továbbá kicsit bentebb a saját területükön annyi kaput csinálnak, amennyit csak
akarnak. Kérem, hogy a mellékelt dokumentumokat is jelen levelemmel továbbítani
szíveskedjen a többi képviselőnek is.
Tisztelettel: Oláh Ferenc

Holló Gyula alpolgármester elmondta: Ennek annyi az előtörténete, hogy Oláh Ferenc
testvérétől kérdezte meg, hogy éjszakára lezárhatják a szóban forgó sorompót, ami a majorság
bejárata is és a főút mellett található. Azt a választ kapta, hogy részükről ennek semmi
akadálya.
o nem szeretné, ha ott éjszaka közlekednének, az éjjeliőrre lenne bízva a lakatkulcs.
Hozzátartozik, hogy Oláh Ferencnek már ott nincs állatállománya. Nem érti, hogy miért kapta
ezt a levelet, nem rágalmazott senkit sem. Amennyiben a képviselők a csatolt
dokumentumokat szeretné megnézni, szívesen továbbítja.

A képviselő-testület az elhangzottakat tudomásul vette.

A továbbiakban Varga Gizella helyi lakos kért szót. Elmondta, hogy nem személyeskedni jött,
de őt nagy csalódás érte az önkormányzatnál. Kapott egy határozatot november elején, ami
október 8-án kelt, majd felolvasta a határozat tartalmát, valamint azt a levelet, amelyet maga
írt, hozzátéve, hogy még mielőtt a bíróságon nem találkoznak.
„En, Varga Gizella csalás áldozata lettem a Hivatal által, okirat hamisítással, csalással, és az
adataimmal való visszaéléssel vádolom Piroska Dánielt, Szabó Kitti pénztárost és Magyar
Csilla polgármester asszonyt.
Indoklás: 2019. október 14-én rendkívüli települési támogatásra nyújtottam be igényt.
Október 17-én bejöttem a Hivatalba és a segélyről érdeklődtem, mivel tisztában voltam azzal,
hogy a három alkalomból már kétszer igénybe vettem, Így még maradt egy. Ekkor
szembesültem azzal, hogy nem kapok segélyt, mivel öcsém részére október 8-án 10.000,-Ft
települési támogatást állapítottak meg az én nevemben és az irataimat lefénymásolták az
eddig benyújtott igényléseimből, kitöltötték. Annyit mondtak a testvéremnek, hogy nevemet
és az indoklást írja alá, a többit majd megcsinálják.
Az öcsém elmondta, egyébként vállalja a felelősséget, hogy On hívta fel az irodájába
elmondani neki.... De ezt ő is elmondta nekem, amikor négyszemközt beszéltünk. En őszinte
vagyok, és elvárom polgármester asszonytól is, hogy őszintén beszéljen. Emlékszik, amikor
kiabáltam, maga bejött, és megkérdeztem, hogy ez mi. Mi az, hegy az én nevemben, legyen
az az öcsém, legyen az bárki, segélyt állapítanak meg és nem tudok róla. Ráadásul úgy, hogy
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én az aláírásomat a pénztárban nem adtam, és az én nevem van a kifizetési bizonylaton, az
öcsém Írta alá. Amikor én Úgy tudom, hogy meghatalmazás nélkül nem lehet élelmiszer
csomagot sem kiadni.”

Magyar Csilla polgármester az elmondottakra az alábbi választ adta: Varga Gizella kérte az
őszinteséget. Elmondja, hogyan történt. A testvére kereste meg őt, azt mondta neki, hogy
beszéljen Gizellával, kikéri a hátralévő egy lehetőséget és átadja öccsének, akkor felőle mehet
a dolog. Nem azt mondta neki, hogy a maga nevében kérje és Írja alá. Egy ilyen lehetőség
volt, és felajánlotta a testvérének.

Varga GizeHa helyi lakos: Ez akkor sem Így működik, ennyi erővel holnap bejön, és azt
mondja Piroska Daninak, hogy Némethné azt mondta, hogy Írjon segélyre egy kérelmet, aztán
pedig a pénztáros meg kifizeti neki.

Magyar Csilla polgármester: Tegye meg a feljelentést.

Tóth János Zoltán jegyző: Van igazságszolgáltatás Magyarországon, és feljelentést lehet
tenni.

Varga Gizella helyi lakos: Megtette a feljelentést, mert ilyen nincs, hogy az irattárból
kiszedik másnak a papílját. Daninak az Írása szerepel a kérelmen, Úgy hogy írásszakértői
vizsgálat is lesz.

Kolozsvári Katalin képviselő a Hegedűs Úton kialakult helyzetre hívta fel a figyelmet. Sokan
jelezték a lakosok, hogy rossz állapotok vannak.

Magyar Csilla polgármester elmondta: Tudomásuk van a Hegedűs úton lévő állapotokról.
Epítési folyamatok vannak, esett az eső, ez minden építésnél előfordul. Eddig az volt a baj,
hogy nem történt semmi. El kell dönteni, hogy pályázzon-e az önkormányzat, nem lesz
semmi, csak ülnek. Epítkezés hiánya és a lakók által betÚrt vízelvezetők miatt ez volt a
probléma. Nem tehetnek róla, az esőt nem lehet megállítani. Amikor felszárad, megdöngölik,
és a padkát is megépítik.

Holló Gyula alpolgármester a következőket mondta cl: Őt is megkeresték ezzel a
problémával. Amit nehezményezett: Olyan életerős férfiak hívták, akinek az ingatlana előtt
víz volt, és erejéből kitellett volna munkához látni. A közmunkásoknál hétfőn reggel azzal
indultak, hogy a temetőnél dolgozókat oda vezényel vödörrel, lapáttal, seprűvel, hogy tereljék
a vizet. Az intézkedés nem maradt szó nélkül, nem akartak menni, betegségekre hivatkoztak.
Közben a legjobban felháborodott személynek a lánya a felhívta, hogy nem érdemes már a
Hegedűs Útra menni, mert lefolyt a víz, már csak sár van és nincs értelme menni.
Egy kivitelezésnek, beruházásnak sajnos velejárója az eső. Elhiszi azt, hogy kellemetlen, de
ezzel nem tud az önkormányzat mit kezdeni. Amennyiben elkészül, az előnyét élvezik majd a
lakók.

Magyar Csilla polgármester: A beruházás kezdete előtt utca gyűlés hívtak össze, 10 lakó
jelent meg. Akit alpolgármester Úr említett, ő nem jött ki az ingatlanából, a rnggöny mögül
nézte az eseményeket. Akkor is elmondta, hogy az időjárást nem tudják befolyásolni.
Szerencse volt, hogy szeptemberben, októberben száraz idő volt, és tudtak a munkálatokkal
haladni. Minden fejlesztésben vannak kockázatok, kellemetlenségek.
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Kolozsvári Katalin képviselő: Ez Így van, de sokan keresték.

Magyar Csilla polgármester: Felhívta a figyelmet arra, bogy a mindenkinek való megfelelés
eltorzíthatja a munkát. Vannak korlátok és határok. A pénz az egyik, a másiknak pedig a
józan észnek, annak a közös célnak kell, hogy legyen, amelynek meg akarnak felelni. Senki
sem a jó gondolatokat, ötleteket akarja torpedózni. Reméli, hogy senki sem azon van, hogy a
másikat minél jobban elgáncsolja. O biztos, hogy nem. El kell gondolkodni egy bizonyos
közmeghallgatáson. O nem ilyen Kiskörét szeretne. Nem szeretne a településnek rossz
hírnevet, hanem azt, ha egy fejlődő, közösségi létet használó emberekből állna. Ehhez
hozzátartozik az együttműködés a Roma Onkormányzattal, minden egyesülettel, mindenkivel,
és a jó dolgokia nem mond nemet. Felnőtt, felelős döntést hozó emberként kell itt ülni. A
döntés a képviselő-testület kezében van: előre haladást akarnak, vagy konzerválnak egy
állapotot. Tudomásul kell venni, hogy ő lett a polgármester, és nem okozna számára
problémát, ha nem Így lenne, de akkor sem Kisköre és mások ellen dolgozna. Számára az volt
és az a fontos, hogy készüljenek a közös munkára, elfogadja az emberek döntését, hálás lesz
azért, hogyha együtt dolgozhatnak, megköszöni, és ezt minden egyes első döntésben
megmutatta, de ugyan ezt elvárja, nem az indulatot és haragot kell gerjeszteni.

Kolozsvári Katalin képviselő szeretné, ha a környezetvédelem szempontjából a
továbbiakban elektronikus úton kapnák meg a testületi ülés anyagát. Véleménye szerint
sokkal egyszerűbb lenne és csökkentené a papírmunkát.
A képviselő az ATM automatákkal kapcsolatban elmondta, hogy a vendégek szempontjából
jó lenne, ha még egy működne a településen. Kérdése, hogy az önkormányzat tud-e ráhatással
lenni?

Magyar Csilla polgármester a felvetett témákra az alábbiakban válaszolt:
- Meg lehet nézni a laptop vásárlás lehetőségét. A következő költségvetés tervezésénél ezt

figyelembe lehet venni. Ezelőtt már ki lett próbálva, de nem okozott osztatlan sikert. A
polgármester támogatta az elképzelést, de javasolta, hogy a következő költségvetésig
maradjon így, és januárban vissza lehet térni erre.

- Uj ATM telepítéséhez 120 ezer forint/hó díjat szabnának ki az önkormányzatra.

Tóth János Zoltán jegyző a képviselői kérdésre adott választ: Az önkormányzatnak annyi
ráhatása volt, hogy a hétvégére megemelték a pénzösszeget, amellyel feltöltik.

A következőkben Magyar Csilla polgármester a Pénzügyi Bizottság elnökéhez, Kolozsvári
Katalinhoz az alábbi kéréssel fordult: A Kű-vel kapcsolatban a héten, csütörtökön egy
szakértővel megbeszélésre kerül sor, ezért szeretné, ha a Pénzügyi Bizottság elnöke,
Kolozsvári Katalin is jelen lenne ezen a megbeszélésen.

Fejes Lőrinc képviselő két témához mondta el véleményét, mely szerint:
- Elektronikus úton történő képviselő-testületi anyag kiküldését támogatja. Ennek ellenére

javasolta annak megvizsgálását, hogy az eszközök árából, mennyi A14-es papírt lehet
vásárolni. Vagy felvállalja-e a képviselő-testület — magát is beleértve — saját laptop
használatát, mert nem biztos, hogy belefér a következő év költségvetésbe.

- A polgármester asszony gondolataihoz: A választásnak vége. A választópolgárok
jóvoltából ez a képviselő-testület alakult, tette Ic az esküt és a feladatok megosztásában is,
többé-kevésbé, de együtt tudtak működni. Az a cél az ötéves ciklusra, hogy együtt
tudjanak dolgozni, mindent megbeszéljenek, és lehetőleg ne legyen, hogy milyen
arányban, mit hogyan fogadtak cl, mert így a megosztottságot közvetítik a lakosság felé.
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Egyetért azzal, bogy mindenkivel együtt kell működni. Pálfi Csabáné felé fordulva,
ideértve a Roma Nemzetiségi Onkormányzatot is, mert az előző elnökkel ez nem volt
meg, és ebben szeretné, ha változások lennének, a munkából mindenkinek ki kell venni a
részét, de természetesen az eredményekből is. Ugy gondolja, hogy ennek a hat embernek,
természeten a köztisztviselőkkel együttműködve, úgy kell meghozniuk a döntéseket, hogy
összetartás legyen, és azt közvetítse, hogy Kisköre fejlődése érdekében dolgoznak. Arra
nem lehet számítani, hogy kívülről megoldják a problémákat. Lehet jó tanácsot adni, erre
szükség is van, de a hat ember helyett nem fognak döntéseket hozni. Az a célravezető,
eredményeket hozó Út, ha együtt dolgoznak.

HoHó Gyula alpolgármester bejelentette, hogy a majorságban a közelmúltban 5 bárás~y
született.

Mivel több megtárgyalandó ügy nem szerepelt napirenden, Magyar Csilla polgármester az
ülést 16,00 órakor bezárta.
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